
 
 
 
 
 
 
 
 
dr. Roko Žarnić 
Minister za okolje in prostor 
Ministrstvo za okolje in prostor 
Dunajska 48 
1000 Ljubljana 
 
V vednost: mediji 
 

Ljubljana, 7. april 2010 
 
 
 
 
Spoštovani minister Žarnić, 
 
 
Zahvaljujemo se vam za vašo reakcijo na poročila o nepravilnostih v delovanju Uprave RS za jedrsko 
varnost (URSJV) ter obisk omenjene institucije.  
 
Ker se naša skrb ne nanaša le na pritožbe jedrskih strokovnjakov, temveč tudi na odnos med URSJV 
(nadzorni organ) in NEK (nadzorovana institucija), bi vseeno želeli pozvati k bolj poglobljeni obravnavi 
situacije. Tako glede na t.i. anonimke, kot tudi glede na izjave samega g. Stritarja, je odnos med URSJV 
in NEK neprimeren, saj nadzorovana institucija bolj uravnava nadzorni organ, kot pa obratno.  
 
Obisk omenjene mednarodne komisije je načrtovan za leto 2011 in čeprav verjamemo, da bo ta komisija 
pomembno doprinesla k delovanju URSJV, vseeno menimo, da je potrebno že pred tem oblikovati 
neodvisno komisijo, ki bo raziskala, kaj se v resnici dogaja na URSJV. Zato vas kljub vašemu pregledu 
delovanja URSJV pozivamo, da takšno komisijo nemudoma oblikujete. Želeli bi, da v komisijo poleg 
strokovnjakov za jedrsko varnost imenujete tudi predstavnika NVO. 
 
Razen tega vas pozivamo, da skupaj z direktorjem URSJV premislite, ali bi bilo mogoče, da bi 
predstavnik NVO sledil delu Strokovnega sveta za sevalno in jedrsko varnost (predvsem skozi prisotnost 
na srečanjih Sveta). 
 
Vnaprej se vam zahvaljujemo za vašo pozornost in trud na tem področju. Lep pozdrav, 
 
 

 
Lidija Živčič, predsednica 
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